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Protokół Nr XXX/21   

z XXX sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 27 maja 2021 r. 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o przygotowaniu do realizacji inwestycji przewidzianych na 2021 rok. 

7. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Łobżenica  

z organizacjami pozarządowymi w roku 2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 

2020. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXII/221/13 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 28 czerwca 2013 r. w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz warunki całkowitego lub częściowego zwolnienia od opłat oraz 

trybu ich pobierania. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/64/19 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 31 maja 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Łobżenica oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem 

lokali użytkowych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Łobżenica w latach 2021-2026. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

części kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy 

Łobżenica. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz określenia wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego za okres 3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia 

wniosku o dodatek mieszkaniowy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok.  

17. Przedstawienie informacji przedstawicieli Gminy o pracach związków, stowarzyszeń  

i fundacji, do których należy Gmina Łobżenica. 

18. Interpelacje, zapytania radnych. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:00 otworzył XXX sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy kadencji 2018-2023. 

Poinformował, że dzisiejsza sesja odbywa się w trybie zdalnym, zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 

ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi 

sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 z późn. zm.). 

Oznajmił, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 

wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek 

informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku 

informacyjnego na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady 
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Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka oraz radca prawny Katarzyna Paczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Następnie poinformował, że 

w sesji uczestniczy jedenastu radnych. Powiedział, że Rada jest władna podejmować 

uchwały.  

Radni Agnieszka Bury, Marek Czerczak, Regina Kowalewska oraz Aleksander Tadych 

dołączyli w trakcie sesji. 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-4 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali porządek obrad i mogli się z nim zapoznać. Zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tej kwestii. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że będziemy pracowali zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja  

Oznajmił, że radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem z ostatniej sesji. Zapytał, czy 

ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym temacie. 
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Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła protokół z XXIX sesji  

w dniu 30 kwietnia 2021 r. 

 

O godzinie 14:05 obecność na sesji potwierdzili radni Marek Czerczak oraz Aleksander 

Tadych, zwiększając liczbę radnych do 13 osób. 

 

Ad. 4 Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie Pana Burmistrza. Zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poruszył kwestię oczyszczalni ścieków w Liszkowie. Powiedział: „Czy ona już jest oddana ? 

A jeżeli nie to jakie sprawy jeszcze są nieuregulowane z oddaniem tejże oczyszczalni do 

funkcjonowania ?” 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Jeżeli chodzi o oczyszczalnię ścieków, jesteśmy na etapie ustalania pozwolenia na 

użytkowanie i chodziło o odstępstwo i akceptację tego przez Starostwo Powiatowe w związku 

z gospodarką osadem. (…) Mamy zgodę na to odstępstwo. Ta informacja przyszła wczoraj, 

bo ta sprawa była w ministerstwie i będzie pozwolenie na użytkowanie. Czyli powinniśmy na 

początku tygodnia otrzymać już informację ze starostwa i właściwie ten temat jest 

zakończony. A dzisiaj działamy na podstawie pozwolenia wodno-prawnego”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad.  

 

Sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łobżenicy o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji następnego punktu.  

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że w materiałach na sesję w drugim punkcie znajduje się projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy. Dodał: „To zostało pominięte. Nie wiem o co tu chodzi ?” 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił: „Nie. Nie zostało. Ja wszystko pytałem. Nikt nic nie zgłaszał Panie Radny”. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie ze stanu realizacji inwestycji majątkowych w roku 2021 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii ww. sprawozdania. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji siódmego punktu  

w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie ze stanu realizacji inwestycji majątkowych w roku 2021 stanowi załącznik nr 7 

do protokołu. 
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Ad. 7 Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Łobżenica  

z organizacjami pozarządowymi w roku 2020 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty zajmowała się sprawozdaniem z realizacji rocznego 

programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami pozarządowymi w roku 2020. 

Dokument ten został przeanalizowany pod kątem finansowym oraz pod kątem „trudności 

covidowych”. Dodał, że komisja zaopiniowała pozytywnie sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Łobżenica z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2020 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 

2020 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Powiedział, że Komisja Oświaty analizowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia oceny 

zasobów pomocy społecznej za rok 2020. 

Poinformował, że co roku organ wykonawczy do dnia 30 kwietnia przedkłada radzie gminy 

przedmiotową ocenę, będącą podstawą do ustalenia planu finansowego w zakresie pomocy 

społecznej na rok następny. Oznajmił, że komisja uważa za zasadne przyjęcie powyższej 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXX/277/21  

w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020, która stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXII/221/13 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 28 czerwca 2013 r. w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz warunki całkowitego lub częściowego zwolnienia od opłat oraz trybu 

ich pobierania 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej zajmowała się tą uchwałą. 

Poinformował: „Zmiana w paragrafie szóstym, ustęp drugi, punkt piąty. Kropkę zastępuje się 

średnikiem i dodaje się punkt szósty: dofinansowanie usług z innych źródeł”. Kontynuował: 

„Co to ma na celu. Ponieważ można uzyskać środki np. z PFRON-u bądź ze środków 

unijnych, a jeżeli by tego zapisu nie było, byłoby to niemożliwe”. Dodał, że podjęcie uchwały 

jest uzasadnione. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXX/278/21  

zmieniającą uchwałę Nr XXXII/221/13 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 28 czerwca 
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2013 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz warunki całkowitego lub 

częściowego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/64/19 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 31 maja 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Łobżenica oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Udzielił głosu Panu Przewodniczącemu Mariuszowi Wiśniewskiemu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Przypomniał, że wcześniej wyłączyliśmy z Fanianowa jeden obiekt. Oznajmił: „Ta uchwała 

zmieniająca. (...) Dokonuje się zmiany polegającej na wykreśleniu w punkcie trzecim tabeli, 

kolumnie trzeciej adresu innych lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych, to znaczy Fanianowo 28, 89-310 Łobżenica”. Dodał, że 

uchwała posiada pozytywną opinię Kuratorium Oświaty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXX/279/21  

zmieniającą uchwałę Nr VIII/64/19 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 31 maja 2019 r. 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Łobżenica oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od 

dnia 1 września 2019 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na 

najem lokali użytkowych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy na najem lokali użytkowych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXX/280/21  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na najem lokali użytkowych, 

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Łobżenica w latach 2021-2026 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

  

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXX/281/21 w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Łobżenica w latach 2021-2026, która stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 
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Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

części kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu powyższej uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, co zmieniło się w uchwale w porównaniu do poprzedniej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Panią Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała: „Jeżeli chodzi o uchwałę dotyczącą dofinansowania przydomowych 

oczyszczalni ścieków do tej pory nie były wymagane dokumenty inwentaryzacyjne po 

zakończeniu inwestycji. Jest taki obowiązek. W związku z powyższym zwiększa się 

całkowity koszt wykonania takiego zadania i propozycja tutaj jest taka, żeby kwota dotacji nie 

wynosiła trzech tysięcy, a trzy i pół tysiąca złotych”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

W związku z brakiem innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zasad 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie części kosztów budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków na terenie gminy Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXX/282/21  

w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie części kosztów budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie gminy Łobżenica, która stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 
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Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz określenia wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

za okres 3 miesięcy kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek 

mieszkaniowy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie ww. uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów „przeciw” 

oraz głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXX/283/21  

w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

określenia wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego za okres 3 miesięcy 

kalendarzowych poprzedzających dzień złożenia wniosku o dodatek mieszkaniowy. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Ogłosił przerwę w obradach. 

 

Po przerwie w obradach. 

 

W czasie przerwy w obradach obecność na sesji potwierdziły radne Agnieszka Bury i Regina 

Kowalewska, zwiększając liczbę radnych do 15 osób. 
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Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali materiały. Oznajmił, że kwestia dofinansowania budowy 

chodnika na ul. Złotowskiej była omawiana na posiedzeniu Komisji Komunalnej i Komisji 

Finansowej. Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Edwarda Starszaka. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Wieloletnia Prognoza Finansowa jest zmieniana w zakresie, w jakim są 

korygowane wartości zadań inwestycyjnych. Poinformował, że są przygotowane dwa 

warianty tej uchwały dlatego, że są różne zdania na temat zadania, które planuje się  

w uchwale budżetowej umieścić w bieżącym roku. Oznajmił, że chodzi o chodnik na  

ul. Złotowskiej. Ważnym tematem jest również chodnik na ul. Raczkowskiego. 

Pan Przewodniczący Edward Starszak kontynuował: „Wczoraj na Komisji Finansowej 

przeprowadziliśmy bardzo głęboką dyskusję. Były wyrażone różne stanowiska i zdania. Ten 

temat (...) został potraktowany kompromisowo. Komisja uznała, biorąc pod uwagę stanowiska 

innych komisji, że nie ma do końca porozumienia między Gminą a Powiatem w zakresie 

kolejności realizacji określonych zadań inwestycyjnych. Takich, które możemy dołożyć ze 

względu na bardzo ważne priorytety naszej Gminy i chcąc jednak tutaj zachować sygnały, że 

jesteśmy gotowi na współpracę z Powiatem w zakresie realizowania wspólnych zadań, 

proponujemy jako Komisja Finansowa zmniejszenie ewentualnego” dofinansowania do 

chodnika na ul. Złotowskiej do kwoty 70 tys. zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział: „Warunkujemy to, 

bo to też wynikało (...) z oczekiwań Komisji Komunalnej, że trzeba zorganizować spotkanie  

z przedstawicielami Powiatu, na którym zostanie ustalone jednoznacznie podejście Rady 

Powiatu czy samorządu powiatowego do chodnika przy ul. Raczkowskiego. W związku z tym 

na dzisiejszej sesji dokonujemy zmian w uchwale budżetowej i w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, ale nie konsumujemy tej zmiany w sensie takim, że dajemy dotację dla Powiatu. 

To jest zawieszone do czasu odbycia tego spotkania, w którym wymienimy sobie poglądy”.  

Następnie Pan Przewodniczący Edward Starszak oznajmił, że dofinansowanie inwestycji 

powiatowej wymaga podjęcia dodatkowej uchwały o pomocy finansowej dla Powiatu 



 13 

Pilskiego. Poinformował: Ta uchwała „będzie podejmowana na kolejnej sesji, kiedy już 

zaistnieją te fakty porozumienia czy rozmowy, uzgodnień z Powiatem”. 

Powiedział: „Dlaczego Komisja Budżetu przychyla się za tym, żeby jednak te środki na ten 

moment zarezerwować. (...) Pierwszy powód to taki, że mamy rezerwę celową. Oczywiście 

my potrzeb mamy bardzo dużo. Szereg inwestycji realizujemy i bardzo na komisji dużo czasu 

poświęciliśmy na analizę bieżącą stanu zaangażowania i zaawansowania inwestycji tych, 

które mamy obecnie. Więc wyszło nam tak, że możemy przyjąć, że w miarę ten temat jest 

rozeznany i to zabezpieczenie, które w budżecie mamy przynajmniej na dzisiaj znanych nam 

potrzeb w zakresie realizowanych inwestycji, mamy wystarczające i dlatego dając propozycję 

zarezerwowania pewnej kwoty na dotację dla Powiatu (...) nie łamiemy procesu 

inwestycyjnego, który mamy w bieżącym budżecie zaplanowany”. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że drugim 

powodem jest to, że „jedynie na to zadanie ma Powiat przygotowaną dokumentację”. Dodał: 

„Oczywiście cała Rada zdecyduje jak w tej materii się zachować”. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił, że budowa chodnika na ul. Złotowskiej powinna przyczynić się do poprawy 

warunków bezpieczeństwa. Zwrócił uwagę na to, że „wystarczy średni deszcz (...) i ludzie 

mają tam wodę w piwnicach”. Powiedział: „Dlatego, że oś jezdni poprzez położenie asfaltu 

jest teraz wyżej i jest krawężnik i teraz ta woda, która się tam zbiera, nie ma możliwości 

odpływu do kanalizacji, jaka jest na jezdni i stąd tam się gromadzi”. Dodał: „To nie tylko 

poprawa bezpieczeństwa, ale ochrona ludzi, którzy tam mieszkają. Mają porobione ludzie 

elewacje. Mają ludzie wodę w piwnicach”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Poinformował, że nie może zgodzić się z Panem Przewodniczącym Starszakiem. 

Kontynuował: „Jak dołożymy czy 70 tysięcy czy 112 tak czy inaczej one idą z dróg 

gminnych. (...) Ja tak czy inaczej będę głosował przeciwko temu”. Dodał: „Tak nie może być, 

że wszystkie pieniądze są ładowane w Łobżenicę”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Oznajmił: „Widzę, że nie tylko to zadanie jest wprowadzone. Mamy jeszcze wprowadzone 

zadanie budowa drogi gminnej w Luchowie” Zapytał, o jaką drogę chodzi. 
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Poruszył również kwestię termomodernizacji. Powiedział: „Chciałbym się dowiedzieć o tych 

zwyższających kosztach i umniejszających. O co chodzi ? O jakie dokładnie działania  

w dziedzinie termomodernizacji ?” 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Odniósł się do tematu dotacji do chodnika na ul. Złotowskiej. Stwierdził, że ważniejsza w tej 

chwili jest naprawa chodnika na ul. Raczkowskiego. Powiedział: „Jeżeli w tej chwili jest taka 

wola Zarządu Powiatu, żeby zrobić ten chodnik, to wiadomo, że oni i tak nam nie zrobią tego 

chodnika na Raczkowskiego, nie poprawią. Tam będą się ludzie wywracali itd. To ich nie 

będzie obchodziło. Tylko będzie ich obchodziło ich własne interesy”.  

Radny Ryszard Biniak kontynuował: „Ja w tej całej sprawie chciałbym, aby czy radni, czy 

samorząd Powiatu, Zarząd Powiatu, żeby oni troszeczkę się bardziej interesowali nami, żeby 

słuchali naszego głosu, żeby oni widzieli nasze potrzeby. (...) Tutaj żeby przyjechali, bo 

dawno z nimi nie rozmawialiśmy. Fakt faktem, że pandemia nam przeszkadza, ale i przed 

pandemią żadnego Starosty nie było, tylko przed wyborami na dwie komórki, jeden 

przyjechał i sobie robił konferencje prasowe. To nie tędy droga. Ja jestem tego zdania, że to 

jest normalne lekceważenie nas i naszych potrzeb, czy to chociażby w związku z tą drogą, czy 

z drogami na terenie gminy, gdzie łata się, dziura na dziurze, a do Kaczor się buduje wnet 

autostrady. To tak być nie może”. Dodał: „Nie powinniśmy być traktowani tak jak chłopcy do 

podnoszenia ręki, bo tak to w tej chwili w tym kierunku idzie, że nasz głos się nie liczy, tylko 

liczy się głos pojedynczych osób”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Oznajmił: „Chciałbym złożyć wniosek o odroczenie tego punktu, tematu tego chodnika. 

Uważam, że temat nie został należycie omówiony. Powinniśmy spotkać się z radnymi 

powiatowymi i wyjaśnić sobie o sposobie współpracy na dziś i na dalsze lata. (...) Sądzę, że 

radnym powiatowym również zależy na dobrej współpracy z nami”. Dodał: „Chciałbym (...) 

dać wniosek o odrzucenie tego w tym momencie i przełożeniu na następną sesję tego punktu, 

tego tematu”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że Pan Burmistrz lub Pani Skarbnik odpowie na zadane pytania. Powiedział, 

że propozycja spotkania z radnymi powiatowymi padła na komisji. Stwierdził, że poprzez 

rozmowy można coś wypracować. 

Następnie ogłosił przerwę w obradach. 

 

Po przerwie w obradach 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Panią Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Odniosła się do pytań zadanych przez radnego Aleksandra Tadycha. Poinformowała, że do 

drogi w Luchowie nie dokładamy żadnych środków. Inwestycja ta została zaplanowana  

w budżecie jako zadanie jednoroczne. Oznajmiła: „To nie będzie zadanie jednoroczne. 

Zostało wprowadzone do wieloletniej prognozy finansowej jako zadanie dwuletnie. Łączny 

limit na to zadanie wynosił 110 tysięcy i został podzielony po równo: po 55 tysięcy na dany 

rok. I tutaj to zadanie będzie dotyczyło w pierwszej kolejności zapłaty odszkodowania dla 

mieszkańców za zajęte grunty pod drogę i w części na opracowanie dokumentacji”. 

Pani Skarbnik przytoczyła fragment uzasadnienia do projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej: Zadanie pod nazwą przebudowa dróg w miejscowości Luchowo 

wprowadzono do wykazu przedsięwzięć Wieloletniej Prognozy Finansowej jako dwuletnie 

realizowane w latach 2021-2022 z limitem wydatków w kwocie 50 tys. zł w poszczególnych 

latach (przesunięcie wydatków w kwocie z 2021 na 2022 rok). 

Następnie Pani Skarbnik powiedziała: „Zwiększenie wydatków bądź też przesunięcia 

wydatków w zadaniach termomodernizacyjnych dotyczą konieczności wykonania robót 

dodatkowych i koniecznych, o których była wcześniej mowa”. 

W dalszej części wypowiedzi Pani Skarbnik nawiązała do kwestii projektu uchwały  

o udzieleniu pomocy finansowej dla Powiatu Pilskiego na budowę chodnika na  

ul. Złotowskiej.  

Poinformowała: „Zmiany, które dotyczą Wieloletniej Prognozy Finansowej tej sesji są (...) 

konsekwencją zmian znowelizowanego budżetu, czyli one nie wprowadzają nic nowego, 

tylko zgodnie z art. 229 należy doprowadzić do zgodności załącznik pierwszy Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej, a w załączniku drugim Wieloletniej Prognozy Finansowej wykaz 

przedsięwzięć do WPF”. 

Skarbnik Gminy Danuta Dubicka oznajmiła, że Powiat Pilski zwrócił się z pismem  

o zabezpieczenie udziału własnego Gminy, które mamy przekazać w formie dotacji na 

budowę chodnika przy ul. Złotowskiej. Powiedziała, że należy zabezpieczyć środki. Drugim 

krokiem jest podjęcie stosownej uchwały. Poinformowała: „Jeżeli my w zmianie do uchwały 

budżetowej zabezpieczamy środki na udzielenie pomocy w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Pilskiego i wskazujemy źródło finansowania tych środków, a tutaj powiem tak. 

Pierwsza propozycja była taka, żeby środki zostały zabezpieczone w takiej kwocie, o jaką 

wnioskuje Powiat, czyli 121,5 tys. zł i taka kwota została zabezpieczona w tym pierwszym 

projekcie uchwały budżetowej, który Państwo otrzymaliście”. 

Pani Skarbnik kontynuowała: „Po burzliwych dyskusjach na komisjach wczoraj ustalono, że 

jeżeli będziemy udzielali takiego dofinansowania, ewentualnie jeżeli Rada podejmie taką 

uchwałę, to dla nas kwota 121 tys. zł jest kwotą dużą. (...) Ostatecznie zawnioskowano, aby ta 

kwota uległa zmniejszeniu do 70 tys. zł”. Jako źródło dofinansowania dla Powiatu, aby nie 

zmieniać wyniku finansowego deficytu budżetu, wskazano zmniejszenie rezerwy celowej 

zaplanowanej na inwestycyjne zadania drogowe.  

Następnie Skarbnik Gminy Danuta Dubicka oznajmiła, że jeżeli zabezpieczymy w budżecie 

środki na dotacje na obiekty zabytkowe, do czasu podjęcia uchwały o udzieleniu dotacji dla 

danej parafii środki te „z budżetu nie wychodzą”. Powiedziała: „Więc tutaj jeżeli nie zostanie 

podjęta uchwała o udzieleniu pomocy finansowej dla Powiatu Pilskiego to te środki, nawet 

jak teraz Państwo przegłosują tę zmianę do uchwały budżetowej, nie zostaną przekazane 

Powiatowi”. Poinformowała: „Może się dziać tak, że nawet jak one będą zabezpieczone na 

ewentualne udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Pilskiemu, ale Rada nie podejmie 

uchwały o udzieleniu takiej pomocy i na przykład okaże się w międzyczasie, że potrzeby 

nasze są zupełnie inne, to Rada może również zmienić wydatki co do właściwie w każdym 

zakresie, jak również nie udzielenia tej pomocy i przesunięcia tych zaplanowanych środków 

na inne zadanie inwestycyjne”. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, o którą drogę chodzi w Luchowie. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Poinformowała, że jest to droga na tzw. Berlinki. 



 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnego Andrzeja Dziamarę o sprecyzowanie zgłoszonego wcześniej wniosku. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Powiedział: „Ta uchwała nie jest żadna wiążąca z Powiatem, abyśmy dali 100 tysięcy czy  

70 tysięcy czy cokolwiek. Tutaj mam nadzieję, dobra intencja jak tu Pan Edward mówił, że 

dajemy dobrą wolę, ale chcemy usiąść do stołu, porozmawiać. I potem porozmawiamy  

o pieniądzach, o zasadach działania, współpracy dalszej. Także jeżeli w takiej formie to ma 

być no to wycofuję swój formalnie wniosek”.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił, że nie wiemy jak ma wyglądać chodnik na ul. Złotowskiej. Dodał, że przy 

konsultacjach z Powiatem wskazana by była dokumentacja techniczna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział: „Jestem jak najbardziej za tym, żeby to było zrobione zgodnie ze sztuką. (...) To 

spotkanie, które będzie miało miejsce. Mimo wszystko musimy sobie porozmawiać, aby ta 

uchwała, która będzie podejmowana, żeby była dla każdego jasna, czytelna”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Stwierdził: „Panie Przewodniczący. Jak my dzisiaj podejmiemy tą uchwałę to ona przejdzie. 

Tak czy inaczej. Czy 70 tysięcy, czy 120. Ja to bym wszystko odrzucił. Jeszcze raz 

przedyskutował z radnymi tą sprawę i wtedy można decyzję podjąć. Jak dziś podejmiemy to 

tak czy inaczej Powiat pieniądze nam weźmie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że na dzień dzisiejszy nie ma uchwały o przekazywaniu dofinansowania do 

Powiatu. Poinformował: „Jest to zabezpieczenie w naszym budżecie, ale nad podjęciem takiej 

uchwały w kolejnym etapie musimy się zastanowić”. Dodał: „Podzielam i obawy tych 

radnych i wszystkich mieszkańców, bo troszeczkę to się potoczyło nie tak jak my byśmy 

sobie wyobrażali. To co powiedziałem. Jest to inwestycja. To nie jest wydanie jakichś 

pieniążków na załatanie dziury i tak nie powinno pewnie na przyszłość być”.  
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Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że potrzeb w zakresie dróg i chodników na terenie naszej gminy jest bardzo dużo. 

Zostało to wyspecyfikowane. Powiedział: „Powiat w pewnym sensie ma swobodę. To są ich 

drogi i oni nimi zarządzają, ale my tu mieszkamy i my dobrze wiemy, jak co wygląda i jeżeli 

robią za swoje to tak naprawdę oprócz oczywiście dyskusji, że dla nas jest ta droga 

ważniejsza, a nie tamta, to w sumie nic nam do tego, gdzie nie ma naszego udziału 

finansowego. Ale jeżeli nasz udział finansowy jest i to znaczący, bo 100 tysięcy, to jest już 

naprawdę dużo pieniędzy, to jednak ta dyskusja powinna być”. 

Pan Burmistrz oznajmił, że w 2021 r. możemy zapomnieć o chodniku na ul. Raczkowskiego, 

ponieważ nie jest opracowana dokumentacja tej inwestycji. Stwierdził, że jeżeli w tym roku 

zostałaby ona wykonana to „jest zaczyn do tego, żeby w przyszłym roku ten chodnik zrobić  

i to by była właściwa droga”. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował, że Powiat posiada jedynie dokumentację na 

ul. Złotowską. Stwierdził, że inny chodnik w tym roku nie wchodzi w grę. Powiedział:  

„W grę wchodzą ewentualnie nakładki i inne drobne rzeczy, które do Powiatu zgłaszamy”.  

Pan Burmistrz Piotr Łosoś kontynuował: „Kwestia w ogóle współfinansowania. Kilkanaście 

lat temu gminy zostały jakoś przymuszone i się zgodziły na to, że będą w 50% finansowały 

budowę chodników, bo dotyczy to tylko chodników. (...) My nic nie musimy. Tylko jeżeli 

takiej naszej jakiejś akcesji nie będzie to możemy nic nie mieć zrobione na terenie gminy  

i tym się to skończy. To też nie jest rozwiązanie. Natomiast nie stać nas na to, żeby 

współfinansować chodniki, finansować zakup samochodów dla policji”. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że Gmina w 2021 r. przeznaczyła 400 tys. zł na zakup pojazdu 

dla straży pożarnej. Każda gmina realizuje inwestycje, korzysta ze środków unijnych i musi 

zabezpieczyć swoje środki. Powiat powinien wziąć to pod uwagę. 

Dostrzegł potrzebę rozmowy na temat współpracy z naszymi radnymi powiatowymi oraz 

przedstawicielami Powiatu. Stwierdził: „Takie spotkanie uważam, że jest niezbędne do tego, 

żebyśmy przecież wspólnie ustalali co jest dla nas najważniejsze”. Pan Burmistrz powiedział, 

że ul. Złotowska jest ważna. Oświadczył: „Sytuacja jest trudna finansowa i absolutnie 

Państwa radnych rozumiem i rozumiem potrzeby w kontekście stanu naszych dróg,  

w kontekście braku chodników na wsiach”. Dodał, że stanowisko powinno być „wyważone, 

żeby tematu nie położyć, bo wtedy nie będziemy mieli nic zrobione”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował: „Jak była dyskusja na temat chodnika w kierunku do Wiktorówka. Myśmy ten 

pierwszy etap wsparli. Była ta współpraca. Później większością Rady naszej była odrzucona 

ta pomoc. I było przegłosowane, że w pierwszej kolejności ma być ul. Raczkowskiego. To nie 

dlatego, że nam się Złotowska nie podoba. Tylko było to tłumaczone tym, że po drugiej 

stronie na chwilę obecną jest chodnik, mogą mieszkańcy przejść”.  

Pan Przewodniczący zwrócił uwagę na zły stan chodnika na ul. Raczkowskiego. Powiedział: 

„Z tego co słyszę od radnych, bo troszeczkę już poszło do nich od głosu. Się odcinają i mówią 

wprost. Burmistrz podpisał taką deklarację, a nie inną Panie Burmistrzu właśnie na chodnik 

na Złotowską, że dzisiaj Burmistrz mówi na tej Raczkowskiego, że nie ma. To nieprawda, bo 

oni nie poszli w tamtym kierunku, bo na pierwszym miejscu było priorytet, było na 

Złotowskiej. Taką mam odpowiedź”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej kontynuował: „I ja też nie chciałbym tutaj, żeby poszły 

jakieś złe informacje, jakiś brak naszej woli. My chcemy inwestować. (...) Ale ja bym chciał 

mieć poczucie naprawdę, że głosuję za czymś co jest przemyślane i aby powiedzieć zgodnie  

z tym, co my tutaj robimy jako Rada. To tyle jeśli chodzi Panie Burmistrzu takich 

sprostowań, bo do spotkania dojdzie. I czym prędzej, bo ja do tego doprowadzę, bo Państwo 

radni mnie o to proszą i Państwo radni powiatowi też zgłaszają taki akces, że chcą rozmawiać 

i na pewno później przy tych pozostałych uchwałach będziemy rozmawiali o tej współpracy 

naszej na dalsze etapy”. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Nawiązał do kwestii zmian w budżecie i dodatkowych środków na zadania 

termomodernizacyjne. Oznajmił, że po wizycie radnych w Centrum Profilaktyki i Aktywności 

Społecznej zostały przygotowane „kosztorysy i dokumentacje do tych wszystkich zadań, 

które były omawiane”. Poinformował: „Tam m.in. chodzi o wymianę posadzek, chodzi 

również o niezbędne rzeczy dotyczące rozprowadzenia odwodnienia z tego budynku, które 

nie mają związku z termomodernizacją i stąd muszą być realizowane oddzielnymi 

kosztorysami jako roboty dodatkowe i podobne. Na podstawie tych kosztorysów prowadzimy 

negocjacje z wykonawcą, bo w ramach przetargu jest on uprawniony do tego, że jeżeli te 

negocjacje zakończymy pomyślnie to może realizować te zadania”. 

Następnie Pan Wiceburmistrz powiedział: „Zmiany, które są zaproponowane zabezpieczają 

realizację (...) wszystkich prac podobnych i koniecznych w centrum naszym aktywności  

parku oraz w urzędzie. W urzędzie podam tylko jedną sprawę, którą chcemy, żeby była 
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zrealizowana. To będzie koszt około 20 tys. zł, ale tu jeszcze będziemy negocjować. To jest 

sprawa zabezpieczenia naszej piwnicy jako spełniającej wymogi pod archiwum. Mamy 

wniosek państwowego archiwum, że te warunki muszą być dostosowane do wymogów, bo 

inaczej musielibyśmy szukać miejsca innego na przechowywanie dokumentów w archiwum”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2021-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” 

oraz 2 głosami „wstrzymującymi się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXX/284/21  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2021-

2034, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 

2021 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Łobżenica na 2021 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, 2 głosami „przeciw”,  

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr XXX/285/21  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 rok, która stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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Ad. 17 Przedstawienie informacji przedstawicieli Gminy o pracach związków, 

stowarzyszeń i fundacji, do których należy Gmina Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radni otrzymali materiał do zapoznania. Następnie otworzył dyskusję. 

 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do realizacji 

następnego punktu w porządku obrad. 

 

Informacja przedstawicieli Gminy o pracach związków, stowarzyszeń i fundacji, do których 

należy Gmina Łobżenica stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad. 18 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że interpelację złożył radny Ryszard Biniak.  

 

Radni nie zgłosili chęci zabrania głosu. 

 

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja przeszedł do realizacji następnego punktu. 

 

Ad. 19 Wolne głosy i wnioski 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że dzisiaj przypada Dzień Samorządu Terytorialnego. Podziękował radnym za 

współpracę oraz za zaangażowanie w sprawy Gminy Łobżenica. Stwierdził: „Jest dużo 

satysfakcji, ale jest też dużo nieraz bólu bym powiedział, nawet nieprzespanych nocy, myśli, 

narażania siebie i rodziny na krytykę. Tak to już jest w samorządzie, ale myślę, że postęp i to, 

że pomimo dyskusji, sporów, różnych nieoczekiwanych sytuacji, ciągle idziemy do przodu. 

Każdy z Was dba o swój teren, ale też myśli globalnie o naszej Gminie. Takie odnoszę 

wrażenie po tych dyskusjach naszych, dobrych i bardzo potrzebnych”. 

Podziękował również za współpracę Zastępcy Burmistrza, Pani Skarbnik, pracownikom 

urzędu, sołtysom oraz radom sołeckim. 

 



 22 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził, że spotkania z okazji Dnia Samorządowca u „Matki w Górce Klasztornej” są 

piękną tradycją. Powiedział, że w bieżącym roku liczba osób uczestniczących w tym 

wydarzeniu była mniejsza ze względu na pandemię. Zaapelował o większą frekwencję  

w przyszłości. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zwrócił się do Przewodniczącego Rady Miejskiej: „Dobrze się składa, że się spotykać 

możemy w Górce Klasztornej. Tylko jest jedna rzecz (...), że nas informuje się o takim czymś 

troszeczkę wcześniej, a nie w piątek. Troszeczkę to było późno zorganizowane. Każdy ma 

jakiś tam czas zorganizowany”. 

Zapytał Pana Burmistrza: „Czy są prowadzone działania w kierunku dalszego rozszerzenia 

zasięgiem telewizji internetowej, tego internetu na terenie gminy ? Bo były prowadzone prace 

w ramach projektu. Część mieszkańców skorzystała już z tego, ale część została jak gdyby 

zapomniana" Poinformował: „Na Placu Wolności mieszkańcy nie mają dostępu. Mają 

ograniczone. Nie tylko na Placu Wolności, również na terenie miasta Łobżenicy”. Dodał: 

„Czy jest coś robione, a jeżeli tak to jak to daleko zaawansowane, a jeżeli nie to czy będzie, 

czy urząd to przewiduje ?” 

Następnie radny Ryszard Biniak zapytał, czy nie można byłoby organizować sesji w auli 

byłego gimnazjum. Dodał: „W końcu nas jest tylko piętnastu plus Burmistrzowie, plus pani 

radca prawny”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odniósł się do kwestii zaproszeń do udziału w Dniu Skupienia Samorządowców. Oznajmił: 

„Pan dobrze wie, jak to wyglądało z pandemią. Z dnia na dzień poluzowania się odbywały.  

W kalendarzu góreckim i nie tylko, wszędzie było napisane kiedy jest Dzień Samorządowca. 

Z roku na rok w tym samym czasie po Dniu Strażaka”. Kontynuował: „Było to, tak bym 

powiedział, kto może to przyjdzie. Kto będzie się czuł na siłach to przyjedzie i wyrzutów  

z tego nie robię”. 

Następnie Pan Przewodniczący Antoni Kapeja oznajmił, że będzie starał się, aby następna 

sesja odbyła się w Urzędzie Miejskim. Poinformował: „Pewne obostrzenia się zluzowały  

i możemy to zrobić”. Powiedział: „Sala w gimnazjum, co Pan mówi, ja bym był w stanie 

nawet znaleźć większe miejsce, jakby o to chodziło, ale niestety jeśli robimy w obecności 

wszystkich musi być wizja, kamery muszą być. Mamy tutaj salę przygotowaną, także to też 
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byłoby (...) utrudnienie, a wymogi jakie są, takie są i staram się dotrzymać tych wszystkich 

przepisów”.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Gmina żadnych specjalnych działań planowanych, związanych z siecią 

internetową na razie nie prowadzi. Wszystkie działania, które były realizowane generalnie  

w ubiegłym roku, ale też i w tym, dotyczyły łączności internetowej w związku ze zdalnym 

nauczaniem i koniecznością objęcia tym zasięgiem całej gminy, wszystkich rodzin, 

wszystkich uczniów”. Kontynuował: „Interweniowaliśmy u operatorów i również 

sprawdzaliśmy w szkołach, jak to jest realizowane i ten zasięg poza jednym obwodem 

szkolnym (SP w Dźwiersznie Małym) był dosyć przyzwoity”.   

Pan Wiceburmistrz powiedział również: „Ten temat wywołany teraz. Musimy zweryfikować, 

jaki jest rzeczywisty stan, bo na pewno sieć światłowodowa jest rozbudowywana wyłącznie 

przez operatorów. Generalnie jest to Asta na naszym terenie”.  

Poinformował, że każda nasza nowa inwestycja, szczególnie jeśli chodzi o drogi i chodniki, 

„musi mieć sieć teleinformatyczną i umożliwić przeprowadzenie światłowodów”. Dodał: 

„Jest to temat, który powinniśmy omówić specjalnie i na pewno ten wniosek, bo traktuję to 

jako wniosek do naszego specjalnego zainteresowania”. 

 

Ad. 20 Zakończenie obrad sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:47 zakończył obrady XXX sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

/-/ Łukasz Sobieszczyk       /-/ Antoni Kapeja 

 


